
 

 

Verksamhetsplan 2025 för Brännö Bys samfällighetsförening 
 
Känsö 
Avvakta ett eventuellt prövningstillstånd från Högsta Domstolen. Vår bedömning är att vi behöver 
kalla till ett extra möte med medlemmarna när beslut har fattats. 
 
Rödsten 
Ansvariga politiker samt chefer från Kretslopp- och Vatten, Miljöförvaltningen samt 
Stadsmiljöförvaltningen har tillsammans med Brännöföreningen och Vägföreningen bjudits in till ett 
möte i april. Tanken är att förutsättningslöst visa upp Rödsten samt berätta om hur det påverkar ön 
att inte ha en fungerande grovavfallshantering. 
 
I övrigt bevakar vi projektets fortlöpande med ny flytbrygga etc.  
 
Utkiken 
Fönsterbyte kan komma att bli aktuellt. 
Eventuellt åtgärda vägen upp till Utkiken. Beroende av vad medlemmarna beslutar på årsmötet. 
 
Utdelning 
Utdelning kommer att ske, om medlemmarna röstar igenom det vid årsmötet, med början i maj. 
 
Arrendeavtal 
Vi fortsätter att arbeta med att få alla att skriva på de nya arrendeavtalen som vi arbetat fram.  
 
Husvik 
Översyn av piren, hur kan vi fixa till den så den blir mer funktionsduglig samt lite vackrare. 
Eventuellt tillsätta en projektgrupp? 
 
Galteröbron 
Bron behöver renoveras. Kontakt tas med Västkuststiftelsen samt eventuellt tillsätts en grupp som 
kan arbeta med ansökan av bidrag (EU). 
 
Brunnarna 
Vill gärna färdigställa dessa med gjutet lock samt handpumpar. 
 
Hemsida 
Mer information om föreningens samfälligheter kommer att skrivas in på hemsidan. Sidan kommer 
att hållas fortsatt aktuell med nyheter som berör föreningen. 
 
Arkiv 
Arbetet med att förteckna och digitalisera arkivet kommer att fortsätta. 
 
Övrigt 
Vi har för avsikt att fortsätta stödja bevarandet av Gärdet med 10 000 kr om året. 


